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Pan

Krzysztof Makowski

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację, złożoną przez Pana Radnego w dniu 

07.04.2023 r., w sprawie powrotu do działań miejskich polegających 

na stawianiu ławek w miejscach wskazanych przez Łodzian, które służyć będą 

poprawie ich życia, uprzejmie informuję, że Wydział Gospodarki Komunalnej 

w Departamencie Pracy, Edukacji i Kultury Urzędu Miasta Łodzi planuje 

w ramach programu „MIA100 Ławek” w najbliższym czasie zainstalować osiem 

ławek. W miarę potrzeb mieszkańców będą rozważane kolejne montaże. 

Jednocześnie informuję, że Wydział Gospodarki Komunalnej 

w Departamencie Pracy, Edukacji i Kultury Urzędu Miasta Łodzi wystąpił 

do Zarządu Dróg i Transportu o informacje w zakresie montażu ławek 

na działkach drogowych, pozostających w jego władaniu. Z chwilą otrzymania 

odpowiedzi przekażemy ją Panu Radnemu.

Małgorzata MOSKWA-WODNICKA




